

SUSAN HARADA

Susan Harada (moderator) joined Carleton University's School of Journalism in January 2003, bringing with her two decades of experience as a broadcast journalist. Most of her professional life was spent with the Canadian Broadcasting Corporation (CBC). She was National Parliamentary Correspondent with CBC's Ottawa Bureau, and prior to that, a documentary journalist for the CBC's flagship current affairs show *The Journal*. Over the years, her reporting took her across Canada and the US and around the world. She is a graduate of Ryerson's Journalism program and holds a MA in Legal Studies from Carleton. Her research interests include media coverage of justice, Supreme Court of Canada, and privacy issues.



Susan Harada (modératrice) s'est jointe à l'École de journalisme de l'Université Carleton en janvier 2003, apportant avec elle deux décennies d'expérience en tant que journaliste en radiotélédiffusion. Elle a passé la majorité de sa vie professionnelle à la Commission canadienne de la radiodiffusion (CBC/Radio-Canada). Elle a été correspondante parlementaire nationale au bureau d'Ottawa de la CBC après avoir été journaliste documentaire pour l'émission de nouvelles phare de la CBC, *The Journal*. Au fil des ans, son métier l'a amenée à voyager dans tout le Canada et les États-Unis, et dans le monde entier. Elle est diplômée du programme de journalisme de Ryerson et détient une maîtrise en études de droit de l'Université Carleton. Ses recherches s'intéressent à la couverture médiatique de la justice, de la Cour suprême du Canada et des questions liées au respect de la vie privée.